
Протокол № 20 

спільного засідання постійної комісій з питань законності та етики та 

постійної комісій з питань охорони здоров’я, освіти, культури, спорту та 

соціального захисту 

 

14 вересня 2017 року м. Запоріжжя 

 

Присутні члени комісії з питань законності та етики: 

Ломейко Володимир Іванович 

Перегуда Олександр Олександрович 

Петрик Вячеслав Віталійович 

 

Присутні члени постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, 

культури, спорту та соціального захисту: 

Ткаченко Сергій Миколайович 

Ткаченко Надія Григорівна 

Марченко Євгенія Максимівна 

Кучеренко Олена Володимирівна 

Грибова Надія Володимирівна 

 

Всього членів комісій – 8 депутатів 

 

Присутні на засіданні: 

Чудеснова С.І. – перший заступник голови Запорізької районної державної 

адміністрації; 

Круподера Т.В. – начальник управління соціального захисту населення 

Запорізької райдержадміністрації; 

Никитенко Л.М. – заступник начальника управління соціального захисту 

населення Запорізької райдержадміністрації; 

Рогач Т.І. – начальник відділу освіти молоді і спорту Запорізької 

райдержадміністрації; 

Холод М.В. – завідувач комунальної навчально-методичної установи  

«Запорізький районний методичний кабінет» Запорізької районної ради; 

Божко О.М. – депутат Запорізької районної ради Запорізької області; 

Бредун І.С. – головний спеціаліст юридичного відділу виконавчого апарату 

районної ради Запорізької районної ради. 

 

Головує: Ткаченко С.М. – голова постійної комісії охорони здоров’я, освіти, 

культури, спорту та соціального захисту.  

 

Голова комісії: 

Запропонував відкрити засідання комісії.  

 

Голосували: за   8 

  проти   0 

 утримались  0 



 

ВИРІШИЛИ: Спільне засідання постійних комісій оголошено відкритим. 

 

Голова комісії: оголосив порядок денний.  

 

Черга денна 
 

Для включення до порядку денного спільного засідання постійних 

комісії пропонується внести 3 питання. 

 

1. Про утворення комунальної установи «Інклюзивно-ресурсний центр» 

Запорізької районної ради Запорізької області. 

 

Інформує: Рогач Т.І. – Начальник відділу освіти, молоді та спорту Запорізької 

районної державної адміністрації. 

 

2. Про розгляд питання щодо виділення асигнувань на компенсацію 

витрат автоперевізників, які здійснюють перевезення пільгових категорій 

громадян на території Запорізького району. 

 

Інформує: Божко О.М. – Депутат Запорізької районної ради Запорізької 

області. 

 

3. Про розгляд депутатського звернення. 

 

Інформує: Божко О.М. – Депутат Запорізької районної ради Запорізької 

області. 

 

ВИСТУПИВ: Ткаченко С. М. – запропонував затвердити Порядок денний. 

 

Голосували: за   8 

  проти   0 

 утримались  0 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити запропонований Порядок денний. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Про утворення комунальної установи «Інклюзивно-

ресурсний центр» Запорізької районної ради Запорізької області. 

 

Інформує: Рогач Т.І. – Начальник відділу освіти, молоді та спорту Запорізької 

районної державної адміністрації. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ломейко В.І., Чудеснова С.І., Петрик В.В.,  

 

ВИРІШИЛИ:  



РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. Внести проект рішення на розгляд двадцять третьої сесії. 

 

Голосували: за   8 

  проти   0 

  утримались  0 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо виділення асигнувань на 

компенсацію витрат автоперевізників, які здійснюють перевезення пільгових 

категорій громадян на території Запорізького району. 

 

Інформує: Божко О.М. – Депутат Запорізької районної ради Запорізької 

області. Запропонував залучити його до роботи постійної комісій з питань 

охорони здоров’я, освіти, культури, спорту та соціального захисту. 

 

ВИСТУПИЛИ: Грибова Н.В., Чудеснова С.І., Ткаченко Н.Г., 

Никитенко Л.М., Марченко Є.М., Ломейко В.І., Петрик В.В., Перегуда О.О., 

Кучеренко О.В.,Ткаченко С.М.  

Ломейко В.І. запропонував депутату Божку О.М. провести зустріч з 

перевізниками, вивчити їх думку. 

Божко О.М. запропонував запросити на наступне засідання постійної 

комісії з питань охорони здоров’я, освіти, культури, спорту та соціального 

захисту перевізників. 

Грибова Н.В. запропонувала депутату Божку О.М. надати на наступне 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, культури, 

спорту та соціального захисту звернення від жителів смт. Малокатеринівка. 

Кучеренко О.В. запропонувала депутату Божку О.М. надати на 

наступне засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, освіти, 

культури, спорту та соціального захисту письмове звернення від жителів 

смт. Малокатеринівка чи протокол зборів. 

 

ВИРІШИЛИ:  

РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. На двадцять третю сесію районної ради дане питання не виносити. 

Депутату Божку О.М. зустрітися з перевізниками. 

 

Голосували: за   8 

  проти   0 

  утримались  0 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд депутатського звернення. 

 

Інформує: Божко О.М. – Депутат Запорізької районної ради Запорізької 

області. 

 

ВИСТУПИЛИ: Ломейко В.І., Ткаченко С.М., Чудеснова С.І. 



ВИРІШИЛИ:  

РЕКОМЕНДУВАТИ: 

1. Депутату районної ради Божку О.М. рекомендувати звернутись до 

начальника Запорізького РВП Дніпровського ВП ГУНП в Запорізькій області 

Капітана А.О. з пропозицією про преміювання працівників з фонду оплати 

праці. 

 

Голосували: за   8 

  проти   0 

  утримались  0 

 

 

 

Голова постійної комісії з питань 

охорони здоров’я, освіти, культури, 

спорту та соціального захисту     С.М. Ткаченко  

 

Секретар постійної комісії  

з питань законності та етики      В.І. Ломейко  


